
Afdeling	Hengelo		Ov		1309	
(District	Overijssel)	
Secretariaat:	Hengelosestraat	221,	7521	AC	ENSCHEDE,	telefoon	074-2594511	

Aan	de	Griffie	van	de	Gemeenteraad	van	Hengelo,	
de	heer	Gerrit-Jan	Eeftink,
per	e-mail:	raadsgriffie@hengelo.nl

Hengelo,	21	februari	2017	

Geachte	griffier,	beste	Gerrit-Jan,	

De	afdeling	Hengelo	van	de	landelijke	organisatie	Veilig	Verkeer	Nederland,	in	afkorting	VVN,						
legt	je	hierbij	het	voorstel	voor	om	een	presentatie	te	geven	aan	leden	van	de	Gemeenteraad							
van	Hengelo.	Ons	bestuur	houdt	er	rekening	mee,	dat	het	belang	van	veilig	verkeer,	het	belang	
van	veiliger	verkeer,	uit	de	aandacht	verdwijnt	te	midden	van	de	dagelijkse	sores	en	de	ophef				
over	geruchtmakende	kwesties.	Overal	is	er	verkeer	met	veel	verschillende	deelnemers	en	het	
thema	van	veiligheid	is	al	zo	oud	etc.	etc.	etc.		

Inderdaad:	veel	gaat	er	goed	en	ook	in	Hengelo	is	er	gelukkig	op	veel	plaatsen	een	soepele	
afwikkeling	van	verkeer.	Maar	honderden	situaties	van	goed	verkeer	compenseren	natuurlijk	
nooit	een	tragisch	ongeval	als	dat	van	enkele	jaren	geleden	op	de	Deurningerstraat.	Veiliger		
verkeer	moet	aller	aandacht	krijgen	en	houden,	de	tragiek	van	ongelukken	is	groot.		

Onze	vereniging	functioneert	al	jaren	met	steun	uit	de	gemeentekas,	voor	2017	€	90.000,-.			
Onlangs	hebben	wij	na	constructief	overleg	goedkeuring	gekregen	voor	ons	Werkplan-2017.	
Recenter	nog	is	ons	jaarverslag	over	2016.	Van	de	informatie	over	lopende	projecten	en	onze	
verantwoording	van	de	bestedingen	in	2016	zullen	weinig	raadsleden	op	de	hoogte	zijn.	Om									
die	reden	heb	ik	dezer	dagen	overlegd	met	adjunct-griffier	mw.	Anke	Haarhuis	of	wij	een	keer	
gelegenheid	kunnen	krijgen	om	een	uiteenzetting	te	geven	over	ons	werk,	mede	aan	de	hand								
van	de	twee	genoemde	documenten.	En	als	raadsleden	met	ons	in	discussie	zouden	willen	gaan	
over	zulk	werk,	zouden	wij	dat	enkel	toejuichen.	

Bij	dezen	leg	ik	dus	de	vraag	voor:		
is	het	een	goed	moment	om	aan	de	hand	van	de	genoemde	documenten	een	presentatie	te					
geven	aan	raadsleden,	in	welke	soort	bijeenkomst	ook,	of	eventueel	ook	met	raadsleden	in									
debat	te	gaan	over	het	werk	van	VVN	en	over	het	belang	van	permanente	aandacht,	ook	van	
de	Raad,	voor	de	verkeersveiligheid	in	Hengelo?		

Ik	ben	benieuwd	naar	jullie	antwoord.	

Met	vriendelijke	groet,	

Hans	van	Dam,	voorzitter	VVN-afdeling	Hengelo.	
	


